

EXECUTIVE SUMMARY Van Reisen Report: study on the Future Perspectives of the ACP Group

EXECUTIVE SUMMARY Van Reisen Report: study on the Future Perspectives of the ACP Group

mer, 12/09/2012 - 13:49 | isylla

RESUME ANALYTIQUE: Etude sur les perspectives futures du Groupe ACP

This study concludes that a fast changing context is crucial in the range of options that can be considered for the future perspectives of the ACP group. Extensive interviews with over 60 representatives, government ministers, ambassadors and other resource people from ACP countries and beyond provide the empirical material for this study.

La présente étude est parvenue à la conclusion que le contexte mondial en mutation rapide constitue un facteur crucial dans l'éventail d'options qui peuvent être examinées au titre des perspectives d'avenir du Groupe ACP. Les entretiens intensifs menés avec plus de 60 représentants, ministres gouvernementaux, ambassadeurs et autres personnes ressources provenant des pays ACP et d'autres horizons ont fourni les éléments empiriques utilisés pour la réalisation de l'étude.

DOWNLOAD PDF [EN](#) ^[1] / [FR](#) ^[2]

Executive Summary Only

Fichier attaché	Taille
ACP27017 12 FR VanReisen.pdf ^[3]	864.83 Ko
ACP27017 12 ENG VanReisen.pdf ^[4]	751.32 Ko

Tags: [General Public documents](#) ^[5]

URL source: <http://acp.int/fr/content/executive-summary-van-reisen-report-study-future-perspectives-acp-group>

Liens:

[1] http://www.acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/ACP27017_12_ENG_VanReisen.pdf

[2] http://www.acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/ACP27017_12_FR_VanReisen.pdf

[3] http://acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/ACP27017_12_FR_VanReisen.pdf

[4] http://acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/ACP27017_12_ENG_VanReisen.pdf

[5] <http://acp.int/fr/category/acp-document-group/acp-public-documents/general-public-documents>